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PROJEKT PROTOKOŁU Nr 14/2019 

z posiedzenia XIV sesji Rady Gminy Sośno z dnia 27 grudnia 2019 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Badziński Ryszard obecny   

2 Dominiak Mirosław obecny   

3 Dubieńska Anna obecna   

4 Gackowski Stanisław obecny   

5 Górska Marzena obecna   

6 Kuszewski Mariusz nieobecny   

7 Matuszak Marta obecna   

8 Opas Józef obecny   

9 Pacek Wioletta obecna   

10 Pieńkowska Maria obecna   

11 Steckiewicz Witold obecny   

12 Szwajca Dawid obecny   

13 Wardziński Henryk obecny   

14 Wąsik Krystyna obecna   

15 Żarczyński Jarosław obecny   

 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad. 
 

Posiedzenie XIV sesji odbyło się w Gminnym Domu Kultury w Sośnie. Obrady trwały 

w godzinach 10.00 – 12.30. Na sesję przybyła pełniąca obowiązki posła na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej – Iwona Kozłowska.  

Oprócz radnych w posiedzeniu sesji udział również wzięli: Wójt Gminy Sośno – Leszek 

Stroiński, Sekretarz Gminy Sośno – Piotr Dobrzański oraz Skarbnik Gminy Sośno – 

Honorata Warmbier. Nie zabrakło licznie zebranych sołtysów. Przewodnicząca Rady Gminy 

Sośno – Krystyna Wąsik otworzyła i przewodniczyła obradom sesji; powitała Wójta Gminy 

Sośno – Leszka Stroińskiego, Sekretarza Gminy Sośno – Piotra Dobrzańskiego, Skarbnika 

Gminy Sośno – Honoratę Warmbier, radnych, sołtysów, zaproszonego gościa, a także 

członka zespołu redakcyjnego gazety pn. "Wiadomości Krajeńskie". 

2. Stwierdzenie quorum. 
 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik 

poinformowała, że na ustawowy stan rady tj. 15- tu radnych obecnych jest 14- tu radnych 

(nieobecny: radny Mariusz Kuszewski) i tym samym stwierdziła prawomocność obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Protokół z obrad poprzedniej sesji został przyjęty pozytywnie jednogłośnie. 
 

głosowanie Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 
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3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

4. Informacja pracy komisji stałych w okresie między sesjami. 
 

Z uwagi na to, iż w dniu 19 grudnia 2019 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji 

Finansów, Planowania, Budżetu i Spraw Socjalnych wraz z Komisją Rolnictwa, 

Bezpieczeństwa i Ochrony Przeciwpożarowej informację z prac komisji przedstawił radny 

Witold Steckiewicz. Natomiast ze sprawozdaniem ze wspólnego posiedzenia Komisji 

Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu wraz z Komisją Rewizyjną, które miało miejsce w dniu 

20 grudnia 2019 roku zapoznał radny Mirosław Dominiak. 

5. Informacja o działaniach Wójta Gminy Sośno oraz o realizacji zgłoszonych 

interpelacji i wniosków podczas posiedzenia poprzedniej sesji, jak również w okresie 

międzysesyjnym. 
 

Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński omówił zakres podejmowanych przez niego 

działań w okresie międzysesyjnym oraz o sposobie realizacji interpelacji i zapytań 

zgłaszanych w okresie międzysesyjnym, jak również realizacji wniosków formalnych 

złożonych podczas posiedzeń komisji Rady Gminy Sośno. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

W trakcie posiedzenia sesji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sośno – radny Ryszard 

Badziński za pośrednictwem Przewodniczącej Rady Gminy Sośno złożył do Wójta Gminy 

Sośno dwie interpelacje. Jedna z nich dotyczyła wykonania obwodnicy omijającej sołectwo 

Dziedno. Radny w imieniu mieszkańców wsi zwrócił się do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad o przeanalizowanie możliwości skierowania ruchu drogowego 

tranzytowego poza obszar zabudowany. Złożenie interpelacji radny argumentował tym, iż 

przy dużym natężeniu ruchu budynki ulegają zniszczeniu.  
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Natomiast druga interpelacja miała związek z rosnącymi drzewami we wsi Dziedno. Radny 

interpelował, aby Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad wycięła dwie topole, 

które zagrażają bezpieczeństwu mieszkańcom wsi. 

Przed przystąpieniem do realizacji kolejnego punktu porządku obrad sesji 

przewodnicząca rady poprosiła o zabranie głosu pełniącą obowiązki posła na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej – Iwonę Kozłowską, która w krótkiej przemowie zobowiązała się 

wspierać i służyć pomocą lokalnemu samorządowi i jego mieszkańcom. Podczas swego 

wystąpienia wielokrotnie podkreślała, iż zamierza aktywnie uczestniczyć w rozwiązywaniu 

głównych problemów samorządów. Podała także adresy biur poselskich, do których 

wyborcy mogą zgłaszać swoje codzienne problemy i sprawy, które ich irytują. 

W związku z niepokojącą i trudną do zaakceptowania sytuacją, dotyczącą znacznej 

podwyżki opłat za śmieci od 1 stycznia 2020 roku Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński 

zwrócił się do pani poseł z apelem o podjęcie działań legislacyjnych, mających na celu 

wprowadzenie zmian do systemu gospodarki odpadami komunalnymi.  

Natomiast Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sośno – radny Ryszard Badziński zwrócił 

uwagę na fakt, iż samorządom nie jest dane samemu decydować o prawie lokalnym. 

Wyraził przekonanie, iż samorządność zaczyna się już powoli kurczyć. Radny 

poinformował, iż nie chce być traktowany tylko jako "maszynka do głosowania". 

W następnej kolejności głos zabrał Sekretarz Gminy Sośno – Piotr Dobrzański, który 

wyrażając swoje niezadowolenie w sprawie podejmowania parlamentarnych projektów 

ustaw poprosił panią poseł o to, żeby w pierwszej kolejności były one konsultowane 

z samorządami, które najlepiej wiedzą jakie rozwiązania dla społeczności lokalnej są 

najlepsze. 

Radny Stanisław Gackowski poruszył temat związany z Ochotniczymi Strażami 

Pożarnymi. Radny prosił panią poseł o podjęcie jakichkolwiek działań zmierzających do 

poprawy funkcjonowania jednostek OSP. Zauważalny jest problem kadrowy w jednostkach, 

gdyż brakuje ochotników, chcących wziąć udział w działaniach ratowniczych. Zdaniem 

radnego wprowadzenie określonych zmian systemowych np. dopłata do emerytury, może 

znacząco poprawić panującą sytuację i spowodować większe zainteresowanie 

bezinteresownym niesieniem pomocy. 

Wszystkim uczestnikom posiedzenia sesji oraz mieszkańcom gminy poseł Iwona 

Kozłowska złożyła najserdeczniejsze życzenia noworoczne. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu na 2019 rok. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie budżetu 

na 2019 rok. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej budżetu Gminy Sośno na lata 2019 – 2029. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej budżetu Gminy Sośno na lata 

2019 – 2029. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2020 rok. 

Wójt Gminy Sośno – Leszek Stroiński podziękował radnym za przyjęcie budżetu gminy 

na 2020 rok. Przedłożony projekt został przyjęty jednogłośnie. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie budżetu na 2020 rok. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 
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13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

10. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej budżetu Gminy 

Sośno na lata 2020 – 2029. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

budżetu Gminy Sośno na lata 2020 – 2029. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 
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10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis do rejestru żłobków 

i klubów dziecięcych. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za wpis 

do rejestru żłobków i klubów dziecięcych. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 



10 
 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki paliwa na rok 

szkolny 2019/2020. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia średniej ceny jednostki 

paliwa na rok szkolny 2019/2020. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 



11 
 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu profilaktyki 

i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia gminnego programu 

profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 

przeciwdziałania narkomanii. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu finansowania zadania 

w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu. 
 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia warunków i trybu 

finansowania zadania w zakresie sprzyjania rozwojowi sportu. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 
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PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

15. Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Sośno na 2020 rok. 

Projekt planu pracy Rady Gminy Sośno przedstawiła przewodnicząca rady. Plan pracy 

został przyjęty przez radnych jednogłośnie. 

 

głosowanie Przyjęcie planu pracy Rady Gminy Sośno na 2020 rok. 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 27 grudnia 2019 r.   
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typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % uprawnionych 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Badziński Ryszard ZA 

2 Dominiak Mirosław ZA 

3 Dubieńska Anna ZA 

4 Gackowski Stanisław ZA 

5 Górska Marzena ZA 

6 Kuszewski Mariusz BRAK GŁOSU 

7 Matuszak Marta ZA 

8 Opas Józef ZA 

9 Pacek Wioletta ZA 

10 Pieńkowska Maria ZA 

11 Steckiewicz Witold ZA 

12 Szwajca Dawid ZA 

13 Wardziński Henryk ZA 

14 Wąsik Krystyna ZA 

15 Żarczyński Jarosław ZA 

 

16. Wolne wnioski i zapytania. 
 

W trakcie posiedzenia sesji Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – Krystyna Wąsik 

w pierwszej kolejności udzieliła głosu radnemu Mirosławowi Dominiak, który dopytywał 

się Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej w Sośnie – Marcina Grubickiego o odbiór 

segregowanych odpadów. Następnie radny Witold Steckiewicz nawiązał do tematu 
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wyrządzanych szkód przez dzikie zwierzęta w gospodarstwach rolnych. Wyraził 

niezadowolenie odnośnie braku podejmowanych działań przez odpowiednie podmioty 

w tym zakresie. 

W następnej kolejności radny Stanisław Gackowski zabrał głos w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu, dopytując wójta, dlaczego mieszkańcy mają 

problemy z uzyskaniem decyzji o warunkach zabudowy. Ponadto złożył wniosek formalny 

o obniżenie wszystkim radnym diet o 20 % argumentując, iż zaoszczędzone środki 

finansowe można byłoby przeznaczyć na realizację najpilniejszych zadań gminy, które 

w przyszłości służyłyby poprawie życia mieszkańców. 

 

17. Odpowiedzi na wnioski i zapytania zgłoszone podczas obrad. 
 

W nawiązaniu do zgłoszonych podczas sesji wniosków wójt w pierwszej kolejności 

udzielił odpowiedzi radnemu Mirosławowi Dominiak, wyjaśniając na czym polega nowy 

system segregacji śmieci.  

Następnie odnosząc się do wniosku formalnego radnego Witolda Steckiewicza wójt 

wyjaśnił, iż stroną w momencie zaistniałych w gospodarstwach szkód spowodowanych 

przez dziką zwierzynę jest miejscowo właściwy obwód łowiecki (jeśli szkoda powstała na 

jego obszarze); ewentualnie miejscowy nadleśniczy. Zależnie od miejsca powstania szkody 

odpowiadać mogą także: Skarb Państwa lub Lasy Państwowe. Wójt podkreślił, iż do 

wymienionych podmiotów należy zwrócić się z wnioskiem o podjęcie jakichkolwiek 

działań. 

Wkrótce potem wójt przedstawił radnemu Stanisławowi Gackowskiemu obowiązującą 

procedurę udzielania mieszkańcom decyzji o warunkach zabudowy i zagospodarowania 

terenu. Podkreślił, iż znaczne ograniczenie w zagospodarowaniu przestrzennym stanowi 

minimalna odległość budynku mieszkalnego od elektrowni, która nie może być mniejsza niż 

dziesięciokrotność wysokości elektrowni wiatrowej. 

Natomiast do drugiego wniosku radnego Stanisława Gackowskiego nawiązała 

przewodnicząca rady prosząc, aby sprawą obniżenia wszystkim radnym diet o 20 % zająć 

się w po nowym roku w styczniu podczas posiedzeń poszczególnych komisji rady.  

18. Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Rady Gminy Sośno – 

Krystyna Wąsik zamknęła obrady sesji, informując, iż kolejna sesja odbędzie się po nowym 

roku w miesiącu styczeń, podczas której przedstawiona zostanie informacja, dotycząca stanu 

mienia gminy – dzierżawy gruntów i mieszkań oraz informacja związana z realizacją zadań 

z zakresu ochrony zdrowia. Ponadto przewodnicząca rady wspomniała, iż podczas 

styczniowej sesji uchwalone zostaną plany pracy poszczególnych komisji rady na 2020 rok.  

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie obrazu wraz z dźwiękiem, które 

opublikowane jest na serwisie internetowym pod adresem: https://gm-

sosno.rbip.mojregion.info/archiwum-nagran-z-sesji/ oraz zabezpieczone zostało na 

zewnętrznym nośniku danych. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Sośno: 

Krystyna Wąsik 

 

Protokolant: 

Agnieszka Daniluk 
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